
 

 

 

 

 

 

Protokół  Nr XXXII/2013 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 11.03.2013  r.  
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodniczący Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pan Jan 

      Pająk. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.8
05

 udział wzięło 15 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

- Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Janina Dulbińska-Przybylik, 

- inspektor referatu finansowego – Pani Joanna Drążkiewicz, 

- sołtysi i inni goście. 

      Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

      Proponowany porządek obrad sesji:     

       1. Otwarcie obrad sesji. 

       2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji. 

       3. Interpelacje i zapytania radnych. 

       4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

           a) zmian w budżecie gminy na 2013 rok,  

           b) udzielenia dotacji celowych dla jednostek OSP włączonych do Krajowego Systemu  

               Ratownictwa Gaśniczego, 

           c) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Wierbka, 

           d) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2014 roku, 

           e) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt,                                                

           f) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy Pilica, 

      g) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania  

          odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

       5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

       6. Wolne wnioski. 

       7. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 1. 

       Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Miasta i Gminy – Pan Jan Pająk. 

      Pan Przewodniczący powitał zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdził  

      prawomocność obrad.  

      Poinformował, że Pan Burmistrz nie może uczestniczyć w dzisiejszej sesji.  

      Następnie przedstawił w/w porządek przebiegu sesji.  

      Żadnych zmian do projektu porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

      Pan Przewodniczący poddał projekt porządku pod głosowanie. 

    Radni przyjęli zaproponowany porządek obrad sesji jednogłośnie.  
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    Ad 2. 

         Pan Przewodniczący przystąpił do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad poprzedniej  

    sesji (Protokołu Nr XXXI/2013 z dnia 06.02.2013r.), który był wyłożony do wglądu w pokoju 

    nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie. 

Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 

Pan Przewodniczący poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad 3. 

     Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań. 

Pan Jan Goncerz zabrał głos w sprawie szkód wyrządzanych przez bobry w miejscowości 

Kleszczowa. Powiedział, że bobry zatamowały rzekę na wysokości posesji Pani Krysztofiak,  

a na moście – na barierce leży powalone przez bobry drzewo. Zgłosił potrzebę sprawdzenia 

całego koryta rzeki.   

Pani Halina Kowalik poprosiła o utwardzenie drogi w Złożeńcu do „Pustkowia”. 

Pan Tomasz Kwiecień zwrócił się z prośbą o pogłębienie i wyczyszczenie rowu w Dobrej 

Kolonii koło posesji Pana Pustułki, w którym ciągle stoi woda oraz o naprawę drogi dojazdowej 

do pól w Dobrej - na odcinku od drogi głównej koło posesji Pana Szymusika - od „Wodącej”                 

w górę, ponieważ nie można przejechać ciągnikiem.  

Pan Marek Ziętek zapytał o możliwość przeniesienia przystanku w Wierbce, znajdującego się 

koło ZSE „OSPEL” w miejsce, gdzie jest nowa zatoka przystankowa – tj. od strony posesji Pana 

Zdeba. Poza tym poprosił o spowodowanie uporządkowania placu w Wierbce, gdzie Pan Drąg 

miał sklep. 

Pan Andrzej Kyć zgłosił potrzebę naprawy drogi w Sławniowie koło przystanku – na wprost 

posesji nr 125 na odcinku o długości ok. 50 -60m od strony drogi głównej. Nadmienił,  

że interpelację w tej sprawie zgłaszał już jesienią, ale wówczas nie było sprzyjających warunków 

pogodowych.   

Innych interpelacji nie zgłoszono. 

 

      Ad 4. 

      Pan Przewodniczący podjął temat zmian w budżecie gminy na br.     

Projekt uchwały w tej sprawie przedstawiła inspektor referatu finansowego tut.Urzędu – Pani 

Joanna Drążkiewicz – zgodnie z projektem załączonym do niniejszego protokołu. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie.  

Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok została podjęta jednogłośnie  

(15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała Nr XXXII/253/2013. 

            Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad sesji, Pan Przewodniczący przystąpił do sprawy  

      udzielenia dotacji celowych dla jednostek ochotniczych straży pożarnych włączonych  

      do Krajowego Systemu Ratownictwa Gaśniczego – w Szycach, Wierbce i Dobrakowie,  

      z przeznaczeniem na dofinansowanie ogrzewania garaży. Przedstawił projekt uchwały  

      w w/w sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

      Nie wniesiono żadnych zastrzeżeń do powyższego projektu uchwały. 

      Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowych dla  

      jednostek OSP włączonych do Krajowego Systemu Ratownictwa Gaśniczego pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

Nr XXXII/254/2013. 

      Nawiązując do kolejnego projektu uchwały tj. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla 

jednostki OSP Wierbka na sfinansowanie zakupu wyposażenia torby PSP R1, niezbędnego  

w czasie akcji gaśniczej, Pan Przewodniczący zaznaczył, że do zadań gminy w zakresie ochrony  
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przeciwpożarowej należy również zapewnienie wyposażenia i gotowości bojowej ochotniczej 

straży pożarnej, a wyposażenie torby PSP R1 jednostki w Wierbce utraciło już ważność.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do propozycji udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP 

Wierbka. 

Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP Wierbka została podjęta 

jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała Nr XXXII/255/2013. 

 

            W dalszej części posiedzenia, Pan Przewodniczący podjął sprawę dotyczącą wyodrębnienia 

      lub nie wyodrębnienia funduszu sołeckiego w budżecie gminy na 2014 rok. Poinformował,  

      że Burmistrz proponuje nie wyodrębniać funduszu sołeckiego, ponieważ środki z funduszu dla  

      większości sołectw będą niewielkie, a i tak mogą zostać przeznaczone jedynie na zadania,  

      stanowiące zadania własne gminy.  

      Pani Sekretarz wyjaśniła, że rada gminy jest zobowiązana w terminie do końca marca każdego 

      roku podjąć uchwałę, w której wyraża zgodę albo nie wyraża zgody na wyodrębnienie funduszu  

      sołeckiego w przyszłorocznym budżecie. Pani Sekretarz poinformowała o wysokości środków,  

      przypadających dla poszczególnych sołectw w 2014 r. w ramach funduszu sołeckiego – i tak: 

      -  Biskupice                        -        11.217 zł 

      -  Cisowa                            -          9.734 zł 

      -  Dobra                              -        11.528 zł 

      -  Dobra Kolonia                -          8.084 zł 

      -  Dobraków                       -        15.115 zł 

      -  Dzwonowice                   -        14.493 zł 

      -  Dzwono-Sierbowice       -          8.179 zł 

      -  Jasieniec                          -          5.620 zł 

      -  Kidów                             -        10.380 zł 

      -  Kleszczowa                    -         12.939 zł                                                             

      -  Kocikowa                       -         16.981 zł                                                                                                                                                                                        

      -  Podleśna                         -           5.811 zł   

      -  Przychody                      -           8.538 zł 

      -  Siadcza                           -           8.801 zł 

      -  Sierbowice                      -          9.279 zł 

      -  Sławniów                        -         23.917 zł 

      -  Smoleń                            -         11.097 zł 

      -  Solca                               -           8.705 zł 

      -  Szyce                              -         13.585 zł 

      -  Wierbka                          -         23.917 zł 

      -  Wierzbica                        -        12.891 zł             

      -  Zarzecze                         -          9.519  zł                 

      -  Złożeniec                        -         13.967 zł 

     Pan Przewodniczący otworzył dyskusję w sprawie funduszu sołeckiego. 

     Pan Andrzej Kyć – radny i sołtys wsi Sławniów powiedział, że odbył spotkanie z radą sołecką  

     i został zobowiązany do poczynienia starań o pozyskanie środków funduszu sołeckiego. 

     Pan Jan Goncerz zwrócił uwagę, że tylko dwie miejscowości – Wierbka i Sławniów mogłyby  

     pozyskać większe środki w ramach funduszu sołeckiego, a dla pozostałych sołectw przypadają  

     niewielkie kwoty. Wypowiedział się za nie wyodrębnianiem funduszu sołeckiego. Zaznaczył,  

     że realizacja nawet niewielkiego zadania jest kosztowna, samo przygotowanie dokumentów  

     wymaga nakładów finansowych.  
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     Pani Sekretarz przedstawiła ogólnie procedurę poprzedzającą przyznanie sołectwu środków  

     z funduszu sołeckiego:  

      - Burmistrz w terminie do 31 lipca roku poprzedzającego rok budżetowy przekazuje sołtysom  

        informację o wysokości środków przypadających na dane sołectwo, 

      - sołtys przekazuje wniosek uchwalony przez zebranie wiejskie Burmistrzowi w terminie  

        do 30 września roku poprzedzającego rok budżetowy, którego dotyczy wniosek,  

      - wniosek powinien być zgodny z wymogami określonymi przepisami ustawy o funduszu  

         sołeckim, żeby nie został odrzucony przez Burmistrza, bądź Radę.  

      Pani Sekretarz podkreśliła, że zawarte we wniosku zadania muszą być zadaniami własnymi  

      gminy.  

      Pan Tadeusz Gruszczyński zapytał ile wynosi fundusz sołecki łącznie dla wszystkich sołectw 

      i czy nie można by przeznaczyć go na budowę przystanków komunikacyjnych. 

      Pani Sekretarz poinformowała, że środki przypadające na wszystkie sołectwa w gminie na 2014  

      rok łącznie wynoszą 274.308 zł oraz że nie można podjąć uchwały, żeby je przeznaczyć  

      na budowę przystanków. 

      Pan Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że w każdym roku kupowanych jest kilka nowych  

      przystanków.  

      Pan Andrzej Grabowski zaznaczył, że z funduszu sołeckiego mogą być realizowane zadania  

      tylko na terenach, stanowiących własność gminy.  

      W związku z wyczerpaniem dyskusji, Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt  

      uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2014  

      roku. 

      Uchwała została podjęta większości głosów - na 15 radnych, 11 głosowało za, 2 radnych  

      głosowało przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. Jest to Uchwała Nr XXXII/256/2013. 

 

            Realizując przyjęty harmonogram obrad sesji, Pan Przewodniczący przystąpił do sprawy  

      uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  

      zwierząt”. Przypomniał, że taki program był już uchwalany w zeszłym roku. 

      Projekt „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

      zwierząt” omówiła Pani Sekretarz Miasta i Gminy wg projektu, załączonego do niniejszego  

      protokołu.  

      Pani Sekretarz poinformowała, że ustawa o ochronie zwierząt zobowiązuje Radę do corocznego  

      uchwalania programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

      zwierząt w terminie do 31 marca. Zwróciła również uwagę, że ustawodawca nakazuje podanie  

      adresu gospodarstwa rolnego, zapewniającego miejsce dla zwierząt gospodarskich oraz  

      wysokość i sposób wydatkowania środków finansowych zabezpieczonych w budżecie gminy 

      na realizację Programu. 

      Pani Sekretarz nadmieniła też, że Najwyższa Izba Kontroli, w wyniku przeprowadzonej  

      w zeszłym roku kontroli uznała, że uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami  

      bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt stanowi akt prawa miejscowego,  

      natomiast Wydział Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego, który bada zgodność  

      z prawem naszych uchwał, zajmuje stanowisko, że uchwała w przedmiotowej sprawie nie jest  

      prawem miejscowym – jest aktem kierownictwa wewnętrznego i wchodzi w życie z dniem  

      podjęcia i taką wykładnie proponuje się przyjąć.  

      Pan Jan Goncerz zapytał o ilość zdarzeń, związanych z bezdomnymi zwierzętami, które miały  

      miejsce w zeszłym roku. 

      Pani Sekretarz wyjaśniła, że zasadniczo na terenie gminy mamy do czynienia z bezdomnymi  

      psami, których w skali roku było dużo. Poinformowała, że wyłapanie jednego bezpańskiego    

      psa kosztuje gminę 1.750 zł. 
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      Innych pytań ani uwag nie zgłoszono. 

      Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami  

      bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt” pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

Nr XXXII/257/2013. 

            Następnie Pan Przewodniczący poinformował, że gmina dąży do zawarcia porozumienie  

      z czterema innymi gminami, żeby wyłonić jednego przedsiębiorcę, który będzie świadczył usługi  

      w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych, co wymaga ujednolicenia 

      niektórych przepisów w tych gminach i w konsekwencji zmian w uchwale w sprawie  

      regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy Pilica oraz w uchwale  

      określającej szczegółowy sposób i zakres świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów  

      komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

      Pani Sekretarz wyjaśniła, że współdziałanie gmin obniży koszty zadania. Nadmieniła również,  

      że gminy skorzystają z pomocy kancelarii prawnej, która przygotuje i przeprowadzi przetarg. 

      Wymieniła gminy zainteresowane zawarciem porozumienia – Pilica, Kroczyce, Poręba, Irządze,  

      Szczekociny. 

      Pani Sekretarz poinformowała o różnicach pomiędzy regulaminem utrzymania czystości  

      i porządku na terenie miasta i gminy uchwalonym 28.12.2012 r., a projektem regulaminu  

      proponowanym do uchwalenia dzisiaj oraz zwróciła uwagę na różnice pomiędzy uchwalonym  

      06.02.2013 r. szczegółowym sposobem i zakresem świadczenia usług w zakresie odbierania  

      odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,  

      a proponowaną nową uchwałą w tej sprawie.               

      Pan Tomasz Kwiecień zapytał czy we wszystkich 5 gminach będą obowiązywały te same stawki  

      opłaty za gospodarowanie odpadami. 

      Pani Sekretarz wyjaśniła, że stawki opłat w gminach są różne. Zaznaczyła, że system  

      gospodarowania odpadami komunalnymi ma się sam finansować. Zwróciła też uwagę,  

      że dopiero po rozstrzygnięciu przetargu okaże się ile powinna wynosić stawka opłaty  

      za gospodarowanie odpadami. 

      Pan Tomasz Karpała spytał czy wyposażenie właścicieli nieruchomości w pojemniki i worki  

      będzie należeć do przedsiębiorcy, który wygra przetarg. 

      Pani Sekretarz odpowiedziała, że ostatnia zmiana przepisów prawnych przeniosła obowiązek 

      wyposażenia nieruchomości w pojemniki służące do zbierania odpadów komunalnych na gminę,  

      a gmina organizując przetarg, sceduje ten obowiązek na przedsiębiorcę, świadczącego usługi  

      w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych.  

      Pan Jan Goncerz wyraził obawę, że worek nie jest odpowiedni do gromadzenia szkła. 

      Pani Sekretarz wyjaśniła, że w worku na szkło zbiera się butelki, natomiast nie można w nim  

      gromadzić szkła budowlanego i kryształów. 

      Pan Andrzej Kyć zapytał czy dostarczenie materiałów informacyjnych mieszkańcom będzie  

      należało do sołtysów.  

      Pani Sekretarz wyjaśniła, że pracownicy Urzędy, przygotowali materiały – deklaracje i ulotki,  

      które zostaną przekazane sołtysom z prośbą o dostarczenie właścicielom nieruchomości  

      za pisemnym pokwitowaniem. 

      Pan Tomasz Kwiecień zapytał czy nie byłoby możliwości zbiorczego wypowiedzenia umów  

      na odbiór odpadów komunalnych, przy wykorzystaniu list z nazwiskami i podpisami właścicieli  

      nieruchomości. 

      Pani Sekretarz poinformowała, że nie jest to możliwe ze względów prawnych – umowę  

      cywilnoprawną, bo taka została zawarta, wypowiada jedna ze stron.  

      Pan Marek Ziętek poprosił o wyjaśnienie, jak będzie naliczana opłata za gospodarowanie  

      odpadami komunalnymi w przypadku, gdy właściciel nieruchomości przebywa w niej łącznie  

      dwa miesiące w ciągu roku. 
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      Pani Sekretarz odpowiedziała, że w takiej sytuacji, właściciel nieruchomości ma obowiązek  

      zawrzeć umowę na odbiór odpadów komunalnych, a gminie przysługuje prawo do kontroli,  

      czy umowa została zawarta. 

      Pan Jan Goncerz zapytał jak zostaną potraktowani właściciele nieruchomości, którzy nie  

      posiadają pojemników na śmieci. 

      Pani Sekretarz wyjaśniła, że jeżeli są to osoby ubogie, to mają prawo do korzystania z pomocy  

      społecznej. 

      Innych pytań ani uwag nie zgłoszono. 

      Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

      i porządku na terenie miasta i gminy Pilica pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

Nr XXXII/258/2013. 

 W dalszej kolejności Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

 określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów   

 komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

Nr XXXII/259/2013. 

           

Ad 5. 

       Pan Przewodniczący poprosił Panią Sekretarz o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone  

      interpelacje i zapytania radnych. 

W sprawie naprawy dróg i udrożnienia rowu, Pani Sekretarz wyjaśniła, że gdy będą odpowiednie 

warunki pogodowe, komisja powołana przez Pana Burmistrza dokona przeglądu dróg 

dojazdowych do pól i dróg gminnych z uwzględnieniem drogi w Sławniowie oraz rowu  

w Dobrej Koloni i wówczas określi na ile gminę będzie stać doprowadzić te drogi  

do przejezdności i jaki zakres zostanie wykonany.  

Jeżeli chodzi o zmianę umiejscowienia przystanku w Wierbce, Pani Sekretarz wyjaśniła,  

że sprawa zostanie rozpatrzona. Zaznaczyła, że o usytuowaniu przystanku decyduje kilka 

instytucji.  

      W odpowiedzi na interpelację, dotyczącą uporządkowania placu w Wierbce, Pani Sekretarz  

      poinformowała, że po ustaleniu czyją własnością jest przedmiotowy plac, Urząd podejmie  

      stosowne działania – jeżeli jest to teren gminny, zleci uprzątnięcie, a w przypadku innego  

      właściciela zwróci się do niego o posprzątanie.   

      Odnośnie szkód wyrządzanych przez bobry, Pani Sekretarz powiedziała, że wystąpi w tej  

      sprawie do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Katowicach. 

                                      

      Ad 6. 

             Pan Przewodniczący ogłosił punkt wolne wnioski, a następnie przedstawił pismo Pana  

      Jerzego Kycia z dnia 14.02.2013 r., wzywające do usunięcia nieprawidłowości w Uchwale  

      Nr XIV/108/2011 z dnia 27.10.2011 r. 

      Biorąc pod uwagę dotychczasową, długotrwałą korespondencję z Panem Jerzym Kyciem, Pan  

      Przewodniczący zasugerował, aby nie zajmować żadnego stanowiska w sprawie powyższego  

      wezwania do usunięcia nieprawidłowości w uchwale. 

      Radni przyjęli propozycję Pana Przewodniczącego bez zastrzeżeń. 

      Pani Krystyna Piątek – sołtys wsi Kocikowa zapytała czy po 1lipca na terenie gminy pozostaną  

      pojemniki na plastik i szkło.   

      Pani Sekretarz odpowiedziała, że pojemniki te zostaną zlikwidowane. 

      Pani Krystyna Piątek, zabierając ponownie głos, powiedziała o potrzebie zamieszczania 

      na stronie internetowej informacji o bezpańskich psach, ponieważ mnóstwo psów ucieka  

      właścicielom, którzy ich potem szukają.  
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      Pani Danuta Kowal – sołtys wsi Złożeniec zapytała jak będą odbierane śmieci z cmentarza. 

      Pani Sekretarz wyjaśniła, że parafia, która jest właścicielem cmentarza, jest osobą prawną                            

      i ma obowiązek podpisać umowę na odbieranie odpadów komunalnych. 

      Pan Arkadiusz Biedak - mieszkaniec Pilicy głosił, że przejście pomiędzy nieruchomością  

      Państwa Stępniów i nieruchomością, w której znajdował się sklep „Parys”, prowadzące z rynku  

      w stronę targowiska, jest bardzo zaśmiecone. 

      Innych spraw nie podjęto. 

 

      Ad 7. 

             W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pan Przewodniczący podziękował  

      zebranym za udział w sesji i ogłosił jej zakończenie - godz.9
20

. 

 
 

 

                      


